## One Day to Go: Build4Asia 2024 Opens Tomorrow 倒數一天: Build4Asia 2024明天開幕

Build4Asia starts tomorrow at the HKCEC. Get your badge ready and come join us to explore a diverse range of products and services for the building, engineering and security industries! Not registered yet? Seize your last opportunity to register for **FREE**!

Build4Asia即將於明天於香港會議展覽中心開幕。記得預備好您的登記入場參觀, 進場發掘更多不同元化的產品與服務。如果尚未登記,就要把握最後機會領取你的 免費入場證!



**Download** the Show Guide to browse our exhibitor list and event schedule to plan your route in advance!

下載參觀指南,預先瀏覽參展商名單和活動日 程,提前規劃參觀路線!

## **Register Now!** 立即登記

**Show Floor Overview of 8 May** 5月8日場內精彩節目預告

The Must-see "EV Truck Fever" Zone

必看「EV Truck Fever」專區

Build4Asia is partnering with Halo Energy to create the EV Truck Fever zone, showcasing the first 3.45-ton e-truck, N40EV of JAC, and the first Japanese etruck, eCanter of Mitsubishi FUSO. The area focuses on demonstrating the ecosystem of electric vehicles, allowing visitors to learn more about the development and supporting infrastructure of electric commercial vehicles in Hong Kong. It will definitely exceed expectations!

Build4Aisa今年與Halo Energy攜手於場內打造「EV Truck Fever」專區,除了展 現首部3.45噸電動貨車JAC N40EV及首部日系電動貨車三菱 FUSO eCanter,展 區以展示電動車生態為主軸,到場朋友可以了解更多電動商用車於香港的發展與配 **套**,絕對打破想像!



## **Exciting Conferences and Forums at Build4Asia** Build4Asia論壇及精彩會議

In addition to being committed to bringing high-quality exhibits and services to the construction industry, Build4Asia also holds forums and conferences to provide platforms for sharing, idea exchange and education for industry professionals...

Build4Asia除了致力為建築業界帶來優質展品和服務外,更於場內舉行研討會、論 壇及會議等內容豐富的活動,為一眾業界人士提供分享、交流及教育平台。

## **BUILD4ASIA CONFERENCE** 2024

8 MAY 2024 (WED) | 08:30 - 16:55

**Theme:** Advancing E&M Engineering Practices for Future Buildings Venue: Main Stage, Hall 1, Hong Kong Convention & Exhibition Centre Fee: HK\$100





Online pre-registration has already closed while onsite walk-in registration with cash payment will be accepted. Seating is available on first-come first-served

網上預先登記已經截止,有興趣人士歡迎即場報名及以現金付款。座位有限,先到 先得。



Grab Your Last Chance to Register! 把握最後機會! **Register Now!** 立即登記



Build4Asia - Asia's no.1 Tradeshow for the building, electrical engineering and security industries provides an interactive platform for market leaders to showcase cutting-edge technologies and solutions – from building materials &automation, total surveillance systems to smart city and green technologies.

Build4Asia 2024 will be co-located with RACE 2024



RACE - Situated at the forefront of innovative retail solutions, this must-attend event brings together the brightest minds in the retail industry to explore revolutionary ideas and cutting-edge technologies to ride the new wave of consumerism in Asia.





markets

visit@Build4Asia.com